



WSZYSTKO ZACZYNA SIĘ
OD ZIARNA

2016 – New Design



Zdobywca nagród
Złoty Medal na
Degustacji Wódek Czystych, 2013 r.
Wyróżnienie w programie *Doceń polskie.*

Jarzębiak Czysty Luksus

To czysta wódka najwyższej jakości, produkowana według receptury własnej AWW. O wprowadzeniu do produkcji trunku, zdecydowała duża popularność Jarzębiaka Rowan. Jarzębiak Czysty Luksus jest wersją tej samej marki, ale w kategorii wódek czystych. Do produkcji używa się spirytusu luksusowego i krystalicznie czystej wody, co uszlachetnia trunk i decyduje o jego delikatności. Poddany wielokrotnej filtracji jest niezwykle gładki i łagodny w smaku. Sprzedawany w transparentnych butelkach, z rozpoznawalnym motywem jarzębiny na etykiecie.

Jarzębiak Czysty Luksus

EN

It is pure vodka of the top quality, produced according to AWW own recipe. A decision on starting to manufacture this vodka stemmed from great popularity of Jarzębiak Rowan. Jarzębiak Czysty Luksus is a version of the same brand, but from the category of pure vodkas. Top quality spirit and crystal clear water are used for its production, which refine the liquor and determine its delicacy. Subjected to several-time filtration, it has extremely smooth and mild flavour. It is sold in transparent bottles with a recognisable motif of the rowan on the label.

Winner of the awards

Gold Medal at *Pure Vodka Tasting, 2013*.
Distinction in the programme *Appreciate Polish Products*.

Jarzębiak Czysty Luksus

DE

Es ist ein klarer Wodka von höchster Qualität, der nach dem hauseigenen Rezept der AWW hergestellt wird. Für die Trunk-Aufnahme in den Produktionsplan war die hohe Popularität des Rowan-Vogelbeerenschnapses ausschlaggebend. Der Vogelbeerenschnaps Purer Luksus ist eine Version dergleichen Marke, allerdings in der Kategorie der klaren Wodkas. Zur Herstellung werden Luxusspirit und kristallklares Wasser verwendet, was den Trunk edel und sanft macht. Durch mehrfache Filterung ist er besonders zart und sanft im Geschmack. Er wird in transparenten Flaschen mit einem erkennbaren Vogelbeerenmotiv auf der Etikette verkauft.

Preisträger

Goldmedaillenträger auf der *Degustation von klaren Wodkas, 2013*. Auszeichnung im Programm *Polnisches zu schätzen wissen*.



Jarzębiak Czysty Luksus 40%

POJEMNOŚĆ CAPACITY VOLUMEN	SZTUK W KARTONIE PIECES PER CARBOARD BOX STÜCK IM KARTON	KARTONÓW NA WARSTWIE CARBOARD BOXES PER LAYER KARTONS IN EINER SCHICHT	WARSTW NA PALECIE LAYERS PER PALLET SCHICHTEN AUF DER PALETTE	KARTONÓW NA PALECIE CARBOARD BOXES PER PALLET KARTONS AUF DER PALETTE	SZTUK NA PALECIE PIECES PER PALLET STÜCK AUF DER PALETTE
0,1 l	24	18	8	144	3456
0,2 l	20	13	6	78	1560
0,5 l	12	12	6	72	864
0,7 l	12	10	5	50	600
1,75 l	6	9	4	36	216